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朝陽科技大學
093學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	7031
	Course Number
	7031

	授課教師
	王敏昭
	instructor
	WANG,MIN CHAO

	中文課名
	科技論文寫作
	Course Name
	Writing of Science and Technology Reports

	開課單位
	理工學院(碩士班)
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	0
	Credits
	0

	課程目標
	訓練學生科技論文寫作及閱讀論文之技巧
	Objectives
	To train the students improving their ability of writing science and technology reports as well as theses and reading science papers.

	教材
	Updated papers published in famous science and technology journals.
	Teaching Materials
	 


	成績評量方式
	1.期中考試。

2.指定閱讀材料之讀書報告。

3.期末報告。


	Grading
	1. Midterm examination.

2. Oral presentation of designated reading materials. 

3. Final examinaation.

	教師網頁
	

	教學內容
	1.科技報告及論文之內容介紹。

2.科技論文及報告中"引言"部分之意義及寫作。

3.科技論文及報告中"材料與方法"或"理論"之意義及寫作。

4.科技論文及報告中"結果與討論"之意義及寫作。

5.科技論文及報告中"結論"之意義及寫作。

6.科技論文及報告中"參考文獻"或"引用文獻"之意義與寫作。


	Syllabus
	1. Introduction to the contents of the science and techology reports as well as theses.

2. Writing of the "Introduction" and its significance in a report as well as a thesis. 

3. Writing of the "Materials and Methods" or the "Theories" and their significance in a report as well as a thesis.

4. Writing of the "Results and Discussion" and their significance in a report as well as a thesis.

5. Writing of the "Conclusions" and their significance in a report as well as a thesis.

6. Writing of the "References" or "Literature Cited" and their rignificance" in a report as well as a thesis.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

